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Protokół Nr LIII/2022 z LIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn odbytej w dniu 2 sierpnia 2022 

roku w Urzędzie Gminy w godzinach od 09:45 do 10:52. 

 

W sesji udział wzięli radni i sołtysi Gminy Kawęczyn – zgodnie z listami obecności 

stanowiącymi załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli zaproszeni goście, a wśród nich: 

- Jan Nowak – Wójt Gminy Kawęczyn 

- Edyta Balcerzak – Skarbnik Gminy Kawęczyn 

- Katarzyna Paruszewska – Dyrektor Gminnego Żłobka w Kaweczynie 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie LIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Wystąpienie zaproszonych gości. 

6. Głosowanie nad uchwałami w sprawach: 

a) zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2022; 

b) zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na lata 

2022-2030; 

c) rozpatrzenia skargi z dnia 27.06.2022r. 

7. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

8. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres międzysesyjny. 

9. Zapytania i wolne wnioski. 

10. Zamknięcie LIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Ad. 1.Otwarcie LIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Otwarcia LIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn dokonał Piotr Gebler – Przewodniczący Rady 

Gminy Kawęczyn. Prowadzący powitał zebranych i stwierdził, że w sesji bierze udział 13-u 

radnych na stan 15-u co stanowi quorum niezbędne do prowadzenia obrad Rady Gminy 

Kawęczyn i można rozpocząć prawomocne obrady.  

Ad. 2.Uchwalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy  poinformował, że został poproszony o dodatkowego podpunktu 

dotyczącego głosowania nad uchwałą w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w Gminnym 

Żłobku w Kawęczynie oraz określenia warunków zwolnienia od ich ponoszenia. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie nad wprowadzeniem do porządku 

obrad dodatkowego podpunktu dotyczącego głosowania nad uchwałą w sprawie ustalenia opłat 

za pobyt dziecka w Gminnym Żłobku w Kawęczynie oraz określenia warunków zwolnienia od 

ich ponoszenia. Zaproponował, aby otrzymał on numer 6 d). Odbyło się głosowanie jawne 

imienne.  

 

Głosowano w sprawie: 
Wprowadzenie dodatkowego podpunktu - żłobek. 
 
Wyniki głosowania 
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ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , 
Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski 
NIEOBECNI (2) 
Adrian Kwinciak , Paweł Urbanek 
 

Przewodniczący Rady Gminy  zapytał, czy ktoś chciałby wprowadzić jeszcze jakieś zmiany 

do porządku obrad.  

 

Nikt nie wniósł o więcej zmian. 

 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie jawne imienne nad przyjęciem porządku obrad z 

wprowadzonym podpunktem. Odbyło się głosowanie jawne imienne.  

 
Głosowano w sprawie: 
Uchwalenie porządku obrad. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , 
Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski 
NIEOBECNI (2) 
Adrian Kwinciak , Paweł Urbanek 

 

Porządek obrad w brzmieniu jak wyżej został uchwalony. 

 

Ad. 3.Przyjęcie protokołu z LII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Piotr Gebler – Przewodniczący Rady Gminy – zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi co do 

protokołu z LII Sesji  Rady Gminy Kawęczyn VIII kadencji. Uwag nie było. Zaproponował, 

aby protokół przyjąć bez odczytywania, ponieważ był on wyłożony do wglądu w Biurze Rady 

Gminy oraz przesłany z materiałami na posiedzenie sesyjne i nie zgłoszono uwag do jego 

zapisów.  

 

Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie jawne imienne nad przyjęciem 

protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z LII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 
 
Wyniki głosowania 
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ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , 
Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski 
NIEOBECNI (2) 
Adrian Kwinciak , Paweł Urbanek 
 

Protokół z LII Sesji Rady Gminy Kawęczyn został przyjęty bez odczytywania. 

 

Ad. 4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni nie wnosili interpelacji ani zapytań. 

 

Ad. 5. Wystąpienie zaproszonych gości. 

Nikt z zaproszonych gości nie zabrał w tym punkcie głosu.  

Ad. 6.  Głosowanie nad uchwałami w sprawach: 

a)zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2022; 

Skarbnik Gminy E. Balcerzak powiedziała, że pod dzisiejsze głosowanie poddajemy zmiany, 

które dotyczą realizacji zadań zaplanowanych w roku 2022. Zaczęła od zmian w ramach 

wydatków majątkowych, gdzie zmianie ulegają nazewnictwa i kwoty zaplanowanych 

wcześniej inwestycji. Skarbnik E. Balcerzak jako pierwszą inwestycję wskazała budowę sieci 

wodociągowej i kanalizacji sanitarnej w miejscowości Kawęczyn i Kowale Pańskie- Kolonia 

w kwocie 48.000,00 zł. Poinformowała, że przedmiotowe zadanie zostanie rozbite na  cztery 

mniejsze zadania, które przedstawiają się następująco: 

1) Budowa sieci wodociągowej w miejscowości Kawęczyn - 16.113,00 zł, 

2) Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Kawęczyn - 19.434,00 zł, 

3) Budowa sieci wodociągowej w miejscowości Kowale Pańskie – Kolonia - 5.781,00, 

4) Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Kowale Pańskie - Kolonia -6.672,00 zł. 

Kolejne zadania, w ramach których zmianie ulegają nazewnictwa i kwoty to: 

1) Przebudowa drogi w miejscowości Wojciechów - kwota zadania po zmianach wynosić 

będzie 28.000,00 zł. 

2) Budowa drogi wewnętrznej w miejscowości Chocim – zmiana kwoty z 617.500,00 zł na 

575.000,00 zł. 

3) Budowa drogi w Marcinowie – zmiana kwoty z 702.902,44 zł na 784.398,00 zł. 

4) Budowa drogi gminnej publicznej w Marianowie – Kolonii - strefa mieszkaniowa na 

długości 196 m  - zmiana kwoty na 275.099,00 zł. 

5) Budowa drogi gminnej publicznej w Marianowie – Kolonii - na długości 781 m - kwota 

inwestycji 1.485.844,00 zł. 

6) Rozbudowa drogi gminnej w miejscowości Marianów-Kolonia na długości 385 m - kwota 

po zmianie 831.662,00 zł. 

7) Budowa drogi w miejscowości Będziechów 950 m - kwota po zmianie 40.900,00 zł. 

8) Drugi odcinek budowy drogi w Będziechowie 995 m - kwota po zmianie 32.900,00 zł 

9) Budowa drogi w miejscowości Tokary Drugie - kwota po zmianie 30.000,00 zł. 

10) Budowa drogi w miejscowości Głuchów - kwota po zmianie 30.100,00 zł. 
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11) Inwestycje drogowe lat przyszłych – wcześniej kwota 72.000,00, natomiast kwota po 

zmianie 10.900,00 zł. 

12) Wykup gruntów na poszerzenie dróg gminnych - kwota po zmianie 314.187,00 zł. 

13) Przyszłe inwestycje drogowe, gdzie wyodrębnia się zadanie: budowa drogi gminnej wzdłuż 

drogi krajowej – kwota 21.000,00 zł i budowa dróg: publicznej i wewnętrznej na terenach pod 

strefę mieszkaniową w Marianowie – Kolonii – kwota 17.600,00 zł. 

 

Następnie Skarbik Gminy poinformowała, że sołectwo Będziechów i sołectwo Marianów 

zdecydowały się złożyć wniosek w ramach X edycji konkursu "Odnowa wsi - szansą dla 

aktywnych sołectw". W związku z tym w budżecie gminy zabezpiecza się dla każdego z 

sołectw kwoty w wysokości 2.700,00 zł. Ponadto przytoczyła, że sołectwo Będziechów na 

zadanie zgłoszone do programu zabezpieczyło w ramach środków funduszu sołeckiego kwotę 

1.200,00 zł. Skarbnik E. Balcerzak powiedziała, że zadanie dotyczy zakupu namiotu 

promocyjnego dla sołectwa Będziechów i zostało oszacowane na kwotę 9.900,00 zł. Następnie 

powiedziała, że sołectwo Marianów składa wniosek o środki na zadanie  pod tytułem: "Zakup 

stołów i krzeseł do świetlicy wiejskiej w Marianowie", które zostało oszacowane na wartość 

15.900,00 zł. Dodała, że sołectwo Marianów na przedmiotowe zadanie zabezpieczyło środki 

funduszu sołeckiego w wynosi 5.200,00 zł. 

 

W dalszej części obrad Skarbnik Gminy powiedziała, że otrzymaliśmy pismo Wojewody 

Wielkopolskiego, który zwiększył plan dotacji w ramach środków rządowego programu 

pomocy państwa w wychowaniu dzieci o kwotę 7.032,10 zł. 

 

Ponadto Skarbnik E. Balcerzak poinformowała, że gmina Kawęczyn przystąpiła do projektu 

"Cyfrowa gmina" w ramach którego otrzymała środki w kwocie 156.000,00 zł, które zamierza  

przeznaczyć na wyposażenie Urzędu Gminy w sprzęt komputerowy, informatyczny                                     

i oprogramowanie. 

 

Na koniec Skarbnik Gminy powiedział, że trzy sołectwa dokonały zmian w ramach środków  

funduszu sołeckiego, które przedstawiają się następująco: 

1) Sołectwo Chocim – sołectwo zmniejsza zadanie zagospodarowanie placu wokół altany 

- zakup elementów na plac zabaw o kwotę 10.600,00 zł, sołectwo przeznacza środki na 

wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej dla zadania zmiany przeznaczenia 

użytkowania altany na świetlicę wiejską; 

2)  Sołectwo Będziechów – sołectwo zmniejsza zadanie bieżące utrzymanie dróg o kwotę 

325,00 zł, w ramach kultywowania tradycji regionu zmniejsza zadanie przygotowania posiłku 

regeneracyjnego o wartość 163,00 zł oraz zmniejsza to samo zadanie w ramach ubezpieczenia 

o kwotę 200,00 zł, sołectwa zmniejsza również zadanie naprawy dachu na przystanku 

autobusowym o kwotę 811,00 zł, sołectwo przeznacza środki w kwocie 1.200,00 zł na zakupy 

namiotu promocyjnego, 

3) Sołectwo Marianów - sołectwo zmniejsza zadanie bieżącego utrzymania dróg - zakup 

materiałów o kwotę 420,00 zł, a także zadanie bieżącego utrzymania dróg - praca sprzętu o 

kwotę 1.543,00, sołectwo zmniejsza zadanie wymiany instalacji elektrycznej w 

pomieszczeniach świetlicy wiejskiej - kwota 500,00 zł oraz zadanie bieżące koszty utrzymania 

świetlicy wiejskiej  o kwotę 599,00 zł, sołectw zmniejsza zadanie remont świetlicy - 1.936,00 

i zadanie organizacji półkolonii dla dzieci, sołectwo przeznacza środki w kwocie 5.200,00 zł 

na wyposażenie świetlicy wiejskiej - zakup materiałów jako wkład własny do projektu 

„Odnowa wsi – szansą dla aktywnych sołectw”. 

 

Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś pytania.  
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Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2022. Odbyło się głosowanie 

jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2022; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Łukasz Mila , 

Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski 

NIEOBECNI (2) 

Adrian Kwinciak , Paweł Urbanek 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LIII/347/2022 w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

gminy na rok 2022. 

 

b) zmiana uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2022-2030; 

Skarbnik E. Balcerzak powiedziała, że należy dostosować wysokość dochodów i wydatków 

zaplanowanych na poziomie uchwały budżetowej do zapisów uchwały Wieloletniej Prognozy 

Finansowej gminy na lata 2022-2030. Ponadto powiedziała, że  zmieniamy również załącznik 

przedsięwzięć, w którym rozpisujemy zadanie zaplanowane do realizacji w roku 2022 pn. 

"Wykorzystanie energii odnawialnej w gminach Brudzew i Kawęczyn" na okres 2 lat. 

Zaznaczyła, że na tą chwilę wiemy, iż wszystkie wydatki nie będą czynione w 2022 roku, 

dlatego wystąpiła konieczność rozpisania przedmiotowego zadania na okres 2 lat. Dodała, że 

w przypadku zadania instalacji fotowoltaicznych na rok 2023 przenosimy kwotę 1.350.000,00 

zł. Skarbnik Gminy E. Balcerzak powiedziała, że taka sama sytuacja dotyczy zadania budowy 

dróg. Nadmieniła, że postępowanie przetargowe było przeprowadzone w tym roku, jednak 

płatności części dróg będą realizowane dopiero w roku 2023, dlatego środki na zadanie budowy 

i modernizacji dróg zostaną rozpisane na 2 lata budżetowe, czyli rok 2022 i 2023. 

 

Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na 

lata 2022-2030. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na lata 2022-2030; 

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Łukasz Mila , 

Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski 

NIEOBECNI (2) 

Adrian Kwinciak , Paweł Urbanek 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LIII/348/2022 w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na lata 2022 - 2030. 

 

c) rozpatrzenia skargi z dnia 27.06.2022r.; 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Gebler odczytał treść uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 27.06.2022r.. Odbyło się głosowanie jawne 

imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia skargi z dnia 27.06.2022r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Ryszard 
Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Łukasz Mila , 
Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Józef Iwaniak 
NIEOBECNI (2) 
Adrian Kwinciak , Paweł Urbanek 
 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LIII/349/2022 w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 

27.06.2022r. 

 

d) ustalenia opłat za pobyt dziecka w Gminnym Żłobku w Kawęczynie oraz określenia 

warunków zwolnienia od ich ponoszenia; 

Głos zabrała Dyrektor Gminnego Żłobka Katarzyna Paruszewska, która powiedziała, że kończy 

się projekt "Gmina Kawęczyn wspiera najmłodszych mieszkańców". Nadmieniła, że projekt 

jest realizowany od 1 stycznia 2021 do 30 września 2022 roku. Dodała, że aktualna wysokość 

kosztów ponoszonych przez rodziców dzieci uczęszczających do żłobka wynosi 135 zł 
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miesięcznie. Dyrektor poinformowała, że od 1 października 2022 roku, kiedy upłynie termin 

realizacji w/w projektu koszty ponoszone przez rodziców wzrosną do kwoty 700 zł miesięcznie 

za pobyt dziecka w żłobku oraz dojdzie do tego opłata za wyżywienie w formie cateringu, które 

dostarczać będzie Przedszkole Kasztanowe Ludki. Dodała, że będą to trzy posiłki dziennie: 

śniadanie, obiad, podwieczorek ze stawka wynoszącą 10 zł za dzień.  

 

Przewodniczący P. Gebler przypomniał, że przedmiotowy temat był omawiany również na 

komisjach. Następnie zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w Gminnym Żłobku w Kawęczynie oraz 

określenia warunków zwolnienia od ich ponoszenia. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia opłat za pobyt dziecka w Gminnym Żłobku w Kawęczynie oraz określenia 

warunków zwolnienia od ich ponoszenia. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Łukasz Mila , 

Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski 

NIEOBECNI (2) 

Adrian Kwinciak , Paweł Urbanek 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LIII/350/2022 w sprawie ustalenia opłat za pobyt 

dziecka w Gminnym Żłobku w Kawęczynie oraz określenia warunków zwolnienia od ich 

ponoszenia. 

Ad. 7.  Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z działalności za okres międzysesyjny. 

 

Ponadto Wójt Gminy J. Nowak powiedział, że Krajowe Stowarzyszenia Sołtysów wspólnie z 

organizacją UNICEF wystosowało apel dotyczący dzieci i młodzieży pod hasłem „Pomoc 

dzieciom w Ukrainie”. Poinformował, że poprosił panie i panów sołtysów o zebranie 

skromnych datków na ten cel, ponieważ każda pomoc jest potrzebna, szczególnie teraz, kiedy 

kończy się lato i zaraz rozpocznie się rok szkolny. Podkreślił, że uzbierane środki na pewno 

przydadzą się dzieciom i młodzieży ukraińskiej.  

 

Następnie poinformował, że dzisiaj rano otrzymał informację od pana Pawła Andrzejczaka, że 

w tym tygodniu firma ma przystąpić do realizacji zadania dotyczącego budowy i remontu dróg 

w Chocimiu, które planuje zakończyć do końca sierpnia. Budowa planowana jest na odcinku 

690 metrów, a nakładka na odcinku 650 metrów. Ponadto powiedział, że odcinki planowane do 

wykonania w dalszej kolejności to budowa i remont drogi w Marcinowie, gdzie budowa 
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obejmować będzie odcinek 667 metrów, a remont – odcinek ok. 650 metrów. Wójt Gminy 

zaznaczył, że najprawdopodobniej w tym roku zostanie jeszcze wykonany piąty odcinek 

zadania tj. remont drogi w miejscowości Kowale Pańskie na długości ok. 650 metrów. Dodał, 

że jeśli warunki atmosferyczne pozwolą to być może w październiku bądź listopadzie będzie 

realizowany szósty odcinek. Pozostałe odcinki zostaną wykonane wiosną przyszłego roku 

(marzec – kwiecień – maj).  

 

Sprawozdanie przyjęto bez uwag.  Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 8. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres międzysesyjny. 

Piotr Gebler - Przewodniczący Rady Gminy - przedstawił sprawozdanie z działalności za okres 

międzysesyjny. 

 

Sprawozdanie przyjęto bez uwag. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

W sprawozdaniu znalazła się informacja o zaproszeniu radnych na spotkanie robocze do Orlego 

Stawu. Na sesji ustalono, że taki wyjazd dla wszystkich radnych Rady Gminy Kawęczyn 

mógłby się odbyć 25  sierpnia 2022 roku (czwartek) o godz. 8:30 w Urzędzie Gminy. Ustalono 

również, że gdyby zakładowi w Orlim Stawie nie pasował ten termin to może być to 24 sierpnia 

bądź 26 sierpnia bieżącego roku. Wójt Gminy powiedział, że radni zostaną poinformowani o 

ostatecznym terminie spotkania po ustaleniu go z zakładem w Orlim Stawie. 

Ad. 9. Zapytania i wolne wnioski. 

Radny T. Tyrakowski przytoczył, że osoby posiadające kompostownik nie muszą uiszczać 

opłaty za bioodpady. Dopytał, dlaczego osoby, które mają założone pompy ciepła musza płacić 

za wywóz popiołu i czy nie można tego zmienić.  

 

Przewodniczący P. Gebler powiedział, że nie ma znaczenia, czy dana osoba produkuje popiół, 

czy nie. Zaznaczył, że nie mamy możliwości zmiany stawki ze względu na to, że dany 

mieszkaniec nie produkuje popiołu. Dodał, że ktoś może nie korzystać z plastiku i też go nie 

będzie oddawał, ale zmienić stawki nie możemy.  

 

Wójt Gminy J. Nowak powiedział, że pompy ciepła są nowością, z którą do czynienia mamy 

na terenie naszej gminy gdzieś od około ponad roku. Odpowiedział, że nie ma możliwości 

zmiany stawki w przypadku nieoddawania popiołu 

 

Radny T. Tyrakowski zauważył, że jeśli ktoś produkuje bioodpady to płaci za nie, to dlaczego 

ktoś kto nie produkuje popiołu ma za niego płacić.  

 

Radny G. Dzikowski powiedział, że w końcu zacznie produkować popiół, ponieważ nie ogrzeje 

domu w okresie zimowym pompą ciepła.  

 

Przewodniczący P. Gebler powiedział, że nie można tego wyłączyć z opłat. Dodał, że zgodnie 

z ustawą z opłaty można zwolnić tylko osoby, które nie oddają bioodpadów.  

 

Skarbnik Gminy E. Balcerzak powiedziała, że to jest ulga, a nie wyłączenie.  

 

Radny T. Tyrakowski powiedział, że z takimi zapytaniami zwracają się do niego mieszkańcy.  

 

Przewodniczący Rady P. Gebler powiedział, że w takim razie tak należy im odpowiedzieć.  
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Radny T. Tyrakowski zaproponował, aby taką informacje zamieścić w „Kawęczyniaku”.  

 

Przewodniczący P. Gebler powiedział, że taki zapis znajduje się w Regulaminie utrzymania 

porządku i czystości na terenie gminy Kawęczyn. Dodał, że może warto byłoby zamieścić ją 

również w „Kawęczyniaku”. 

 

Wójt Gminy J. Nowak powiedział, aby te osoby się zgłosiły do Urzędu Gminy to wszystko 

zostanie im wytłumaczone.  

 

Radny T. Tyrakowski powiedział, że jedna z tych osób była w tamtym roku w Urzędzie Gminy 

i uzyskała informację, że musi płacić. Radny zaproponował, aby taka informacja pojawiła się 

w „Kawęczyniaku”, ponieważ coraz więcej osób zakłada pompy ciepła i pytań może 

przebywać.  

 

Wójt Gminy powiedział, że jeżeli jest to sprawniejszy mechanizmy przekazywania informacji 

to we wrześniowym „Kawęczyniaku” zostanie umieszczona informacja dotycząca 

przedmiotowego zagadnienia.  

 

Radny R. Jaśkiewicz powiedział, że zachowanie Zarządu Dróg Powiatowych w stosunku do 

Wójta, jak i radnych jest bardzo lekceważące. Odniósł się do sprawy pękniętego 

(uszkodzonego) przepustu na mostku znajdującego się wzdłuż drogi powiatowej w Żdzarach. 

Wskazał, że wszyscy byliśmy świadkiem, jak kierownik ZDP w Turku w rozmowie 

telefonicznej przekazał Wójtowi informację, że zostanie to naprawione do końca tygodnia,                                            

a nadal nie zostało to zrobione.  

 

Wójt Gminy odpowiedział, że z informacji, jakie posiada, kierownik ZDP w Turku pan Andrzej 

Paruszewski był na urlopie do końca lipca. Ponadto powiedział, że zaraz po sesji skontaktuje 

się z nim telefonicznie i zapyta o tą sprawę.  

 

Radny S. Kasprzak zapytał o to gdzie i jak ma odbywać się złożenie zebranych środków                         

w ramach akcji „Pomoc dzieciom w Ukrainie”.  

 

Wójt Gminy powiedział, aby sołtysi przekazywali zebrane środki wraz z listami na Punkcie 

Informacyjnym Urzędu Gminy, gdzie dostaną stosowne pokwitowanie, że je dostarczyli. 

Ponadto powiedział, że zebrane środki chce jak najszybciej przekazać na konto UNICEF-u.  

 

Radny S. Kasprzak zapytał o nieruchomość po byłej Agronomówce w Kawęczynie. Dopytał, 

czy nieruchomość został sprzedana bądź czy jest przygotowywany przetarg na jej sprzedaż.  

 

Wójt J. Nowak odpowiedział, że nieruchomość nie została jeszcze sprzedana i na razie nie ma 

ogłoszonego przetargu na jej sprzedaż.  

 

Radny S. Kasprzak zapytał, czy wiadomo coś o projekcie Lider, który dotyczył budowy miejsc 

parkingowych przy Urzędzie Gminy i był składany 2 lata temu. 

 

Wójt J. Nowak powiedział, że wiadomo, iż otrzymaliśmy dofinansowanie, ale wszystko jest na 

poziomie procedur między Lokalną Grupą Działania (LGD) w Turku, a Urzędem 

Marszałkowskim.  Dodał, że martwi się o ten projekt, ponieważ powinien on być w  tym roku 
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zrealizowany. Zaznaczył, że kwota jest taka sama – 100.000,00 zł, a jej wartość coraz mniejsza. 

Nadmienił, że obawia się, że za chwilę może to być wartość 60.000,00 – 70.000,00 zł.  

 

Radny J. Iwaniak zapytał, czy zgłaszał ktoś do zarządu dróg sprawę suchych gałęzi leżących w 

rowie wzdłuż drogi powiatowej od Głuchowa w kierunku Chocimia. Zaznaczył, że jest tych 

gałęzi bardzo dużo, a że są one suche to przy większym wietrze zwiewa je na drogę.  

 

Wójt Gminy odpowiedział, że było to zgłaszane, ponieważ nie tylko na tym odcinku znajdują 

się suche gałęzie. Zaznaczył, że ponowimy to zgłoszenie.  

 

Radny T. Tyrakowski poprosił o ponowne zgłoszenie do Zarządu Dróg Powiatowych potrzeby 

naprawy drogi relacji Milejów – Tokary oraz usunięcia suchych drzew, które znajdują się  

wzdłuż przedmiotowej drogi.   

 

Więcej zapytań ani wniosków nie było.  

 

Ad. 10. Zamknięcie LIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad Piotr Gebler- Przewodniczący Rady 

Gminy Kawęczyn uznał LIII Sesję Rady Gminy Kawęczyn za zakończoną i zamknął obrady. 

 

 

                       Protokołowała                                                           Przewodniczył   

 

                  Magdalena Krakowiak                                                     Piotr Gebler 

 

 

 


